

Terms and Conditions:

- This offer applies to Deem Credit Cards: Titanium, Platinum and World Cardholders
- Customer needs to select Deem offer or use promo code DEEM30 to avail AED 30 discount
- The minimum bill amount to be AED 200 or more to avail the discount offer
- Customer can avail the discount offer 3 times in a calendar month during the promo period
- Offer is valid until 31 March 2025
- Apple Pay and any other mobile wallet payments will not be eligible for this promotion
- The customer can redeem the offer via the Zomato App using a Deem Credit Card
- Cardholders may not benefit for the discount offer and Deem may charge the cardholder the amount of the discount of the transaction where the cardholder did not comply with the offer terms
- All offers are made available on a best-efforts basis. Deem is not liable for the services/products offered by the partner. Any service or product related issues or queries should be referred to the partner directly
- The offer is not applicable in conjunction with any other offers or promotion
- Deem reserves the right, to amend/modify/cancel and/or supplement these terms and conditions at any time without any prior notification to the customer
- Deem Credit Card General Terms & Conditions apply
- All standard Zomato T&Cs apply

الشروط والأحكام:

- ينطبق هذا العرض على حاملي بطاقات ديم للتمويل: تيتانيوم، بلاتينيوم و وورلد
- يجب على العميل اختيار عرض ديم أو استخدام رمز الترويج DEEM30 للاستفادة من خصم قدره 30 درهماً
- الحد الأدنى للفاتورة للاستفادة من عرض الخصم هو 200 درهم أو أكثر
- يمكن للعميل الاستفادة من عرض الخصم 3 مرات في شهر تقويمية خلال فترة العرض
- العرض ساري حتى 31 مارس 2025
- المدفوعات عبر Apple Pay وأي محافظ إلكترونية أخرى غير مؤهلة لهذا العرض
- يمكن للعميل استرداد العرض عبر تطبيق Zomato باستخدام بطاقة ديم الائتمانية
- لا يجوز لحاملي البطاقات الاستفادة من عرض الخصم، وقد تقوم ديم بتحميل العميل مبلغ الخصم من المعاملة في حال لم يلتزم حامل البطاقة بشروط العرض
- يتم توفير جميع العروض متاحة على أساس بذل أفضل جهد. ديم غير مسؤولة عن الخدمات/المنتجات المقدمة من الشريك. يجب إحالة أي مشاكل أو استفسارات تتعلق بالخدمة أو المنتج إلى الشريك مباشرة.
- لا ينطبق العرض مع أي عروض أو ترويجات أخرى
- تحتفظ ديم بالحق في تعديل/تغيير/إلغاء و/أو إضافة هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون إشعار مسبق للعميل
- تطبق الشروط والأحكام Zomato القياسية